
PROTOKoL NrV2018

z sesji Rady Gminy Rybno odbytei w dniu 27 marca 2018 r.
w sali OSP w Rybnie pod przewodnictwem

Pana Andrzeja Komackiego - Przewodnicz4cego Rady Gminy Rybno

Obrady Rady Gminy protokolowala - Ewa Soboczyrlska - lnspektor ds. Obslugi Rady i Kadr w
Urzgdzie Gminy Rybno

Obrady rozpoc4to o godz. 10:10, zakoriczono o godz.15:15

Stan ustawowy Rady - 15 Radnych,

W sesji bierze udzial 13 Radnych

Nieobecni Radni: Agnieszka Wysocka, Dariusz Karbowski

- lista obecno6ci stanowi zal4cznik do protokoh.r.

Spoza Rady Gminy w sesji uczeshriczyli:

l.Pan Tomasz Wggrzynowski - W6jt Gminy

2.Pani Jolanta Jendrycka - Sekretarz Gminy

3.Pani Zdzislawa Kanicz - Skarbnik Gminy

4.Pan Zbigniew Drzystek - Radca prawny

5.Soltysi

- lista obecnoici stanowi zal4cznik do protokolu

T.Mieszkaficy

8.Uczniowe, Rodzice oraz Dyrektorzy Szk6l

Porz4dek sesii:

Ad.l i 2 Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocno6ci obrad.

obrady L sesji Rady Gminy Rybno otwotzyl o godz. 10:10 pan Andrzej Komacki przewodnicz4cy

Rady Gminy. Powital wszystkich obecnych na sali obrad a nastgpnie stwierdzil, 2e po sprawdzemu

listy obecnosci, na sali znajduj sig 13 radnych co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych

uchwal.

Ad.3.Ustalenie porzadku obrad.

Przewodnicz4cy Rady przedstawil porz4dek dzienny obrad.

Kierujqc nastgpnie zapytanie o propo zycjg zm\any porz4dku obrad.

Wniosk6w o zmiang porz4dku obrad nie wniesiono.

Nastgpnie poddal pod glosowanie porz4dek obrad.



Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 13 Radnych

glosami:

-,,2a" - 13

- ,,Przeciw' - 0

- ,,wstrzymuj4rych sig" - 0

przyjgla porz4dek obrad L sesii Rady Gminy, kt6ry po otwarciu sesji, i stwierdzeniu

prawomocnoSci obrad jest nastgpuj4cy:

4.Przyjgcie protokolu z XLIX sesji Rady Grniny.

5.Sprawozdanie migdzysesyjne W6ita Gminy.

6.Wrgczenie stypendi6w naukowych W6jta Gminy.

T.Podigcie uchwal w nastgpuj4cych sprawach:

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata 201&2032;

2) zmian w bud2ecie Gminy Rybno na 2018 rok;

3) przyjgcia programu opieki nad zwierzgtami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnosci zwierzAt

na terenie Gminy Rybno w 2018 roku;

4) zniesienia statusu pomnika przyrody,

5) zniesienia statusu pomnika przyrody,

6) dokonania podziah Gminy Rybno na okrggi wyborcze w wyborach do Rady Gminy Rybno;

7) podzialu Gminy Rybno na stale obwody glosowania;

8) zmiany uchwaly w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisii Rewizinej Rady Gminy Rybno na

2018 rok;

9) zmiany Statutu Samorzqdowej Instytucji Kultury Glllinnei Biblioteki Publicznej w Rybnie;

10) ustalenia wynagrodzenia W6jta Gminy;

11) ustalenia wysoko6ci diety Przewodniczqcego Rady Gminy Rybno;

12) ustalenia wysoko6ci diety Wiceprzewodniczqcego Rady Gminy Rybno;

13) ustalenia diet dla radrrych;

14) podwyizszeria kapitahr zakladowego dla Zakladu Gospodarki Komunalnej sp. z o.o. w Rybnie.

LWolne wnioski i zapytania.

9.Zanknigcie obrad.

Ad.4,Przyjgcie protokolu z XLIX sesii Rady Gminy.

Przewodnicz4cy Rady zwr6cil sig do Rady o zabranie glosu w sprawie protokolu z XLIX sesji Rady

Gminy.

Uwag nie wniesiono.

Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki poddal pod glosowanie protok6l z XLIX

sesii Rady Gminy.



Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 13 Radnycll

glosami:

- l3 - ,,2a",

- 0 - ,,ptzeciw"

- 0 -,,wstrzymujqcych sig"

prryjgla protok6l z XLIX sesji Rady Gminy Rybno.

Ad.5.Sprawozdanie miedzysesyine W6jta Gminy

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki udzielil glosu W6jtowi Grniny - panu Tomaszowi

Wggr4mowskiemu, kt6ry przedlo2yl sprawozdanie z dzialalnodci migdzysesyjnej

Po czyn Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusjg nad sprawozdaniem.

Glos zabrali:

Przewodnicz4ry Rady - Pan Andrzej Kornacki poinformowal o spotkaniu, kt6re odbgdzie sig w 27

marca br. o godz. 11:00 w restauracji Jezioranka w sprawie funlcjonowania urz4dzerl

fotowoltaicznych.

Radny - Pan Piotr Kamiriski zwr6cil uwagg na koniecznoSd pilnej naprawy drogi na odcinku Dgbiefi-

Rybno.

Na tyrn dyskusjg zakoiczono.

Sprawozdanie stanowi zal4cznik do protokolu.

Ad.6.Wrgczenie stypendi6w naukowvch W6ita Gminy.

W6jt Gminy Rybno - Pan Tomasz Wggrzynowski wraz z przewodnicz4cym Rady _ panem

Andrzejem Komackim oraz skarbnikiem Gminy - paru4 zdzblaw4 Kanicz dokonali uroczystego
wrgczenia stypendi6w naukowych .

Stypendia otrzymali:

Alicja Wieczorek
Agata Szumilal
Agata Karbowska
Antonina Tatarek
Matylda Kielpinska
Mariarura Krajewska
Dorota Rosik

Jakub Wiergowski
Zuzanna Zablohta
Mikolaj Macieiewski



Karolina Truszczyriska
Dominika Amelia J arzyr*a
Paulina Nazar
Karolina Leliriska
Anna Orzechowska
Julia D4browska
Zuzanna Sokolowska
Julita t ewicka
Amelia Chyrzyfska
Malwina fanuszewska
Anna Rozentalska
Marta Rozentalska
Zuzanna Kanfuiska
Weronika Ruciriska
Marlena Kalinowska
Karnil Sobieraj
Mateusz Budzirlski
Agata Rogo2ynska
Kacper Kowalewski
Aleksandra Zawadzka
Kinga Karbowska
Iwona Staszyfuka
Natalia Kleist
Krystian Zdroiewski
Patrycja Chala
Kinga Monczkowska
Dorninika Lugowska
Damian Orzechowski
Adrianna Kosiriska

Justyna Kliniewska
Laura Ciechowicz

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wggrzlmowski oraz Przewodniczqcy Rady - Pan Andrzej Kornacki zloiryE

stypendystom serdeczne gratulacje, Zycz4c kolejnych sukces6w w poglgbianiu wiedzy

Radny - Pan Piotr Kamiiski poinformowal o akcii pozyskanych jablek, kt6re w naibli2szym czasie

zostanq rozdysponowane w6r6d mieszkaic6w Gminy.

Po czym Przewodnicz4cy Rady zarz4dzil przerwg od godz. 11:10 do godz. 11:30.

Po przerwie Rada przyst4pila do koleinego punktu porz4dku obrad.

Ad.T.Podiecie uchwal w nastgpuiaqvch sprawach:

1) zmiany Wieloletniej Promozy Finansowei Gminy Rybno na lata 201&2032

Przewodnicz4cy Rady- Pan Andrzej Komacki zwr6cil sig do Radnego Pana Piot Kamiriskiego

przewodnicz4cego wsp6lnego posiedzenia komisji resortowych o przedstawienie oPinii w sPrawie

projektu uchwaly.



Radny - Pan Piotr KamirGki poinformowaf i2 projekty uchwal w sprawie zmiany Wieloletniej

Prognozy Finansowej na lata 207&2032 oraz zmian w bud2ecie Gminy Rybno na 2018 rok zostaty

pozytywrie zaopiniowane przez komisje resortowe.

Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusjg.

Pytaf nie wniesiono.

Na tym dyskusjg zakorlczono.

Przewodnicz4ry Rady zamkn4l dyskusjg. Po odczytaniu projektu uchwaly przez

Wiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoici 13 Radnych,
glosami:
-73 - ,,2a",
- Q - ,,przeciw"
- 0 -,,wstrrymuj4cych sig"
podjgla uchwalg Nr lt76/18 w epnwie zmiany Wieloletniej Prognory Finansowei Gminy Rybno na

lata 207&lO32

Uchwala stanowi zal4cznik do protokoh-r.

2) zmian w bud2ecie Gminy Rybno na 2018 rok

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaly.

Glos zabrali:

Radny - Pan Pioh Kamiriski zwr6cil si9 do Skarbnika Gminy o wyjadnienie w zakresie kwogr

wolnych Srodk6w .

skarbnik Gminy - Pant zdzblawa Kanicz wskazala, i w obrt uchwalach budzetowych kwoty

wolnych Srodk6w s4 wlaSciwe.

Wiceprzewodnicz4cy Rady -Pan Dariusz Tara zwr6cil uwagg, i w kwota wolnych Srodk6w w

uchwale bud2etowei rozbita jest na p al":glafy .

Radny - Pan Piotr Kamifiski stwierdzil, i2 wedlug niego wolne irodki przeznaczone na splatg

kredytu, to nie wolne Srodki. Wedfug niego wolne Srodki to kwota 400ty6.



Skarbnik Gminy - Pani Zdzislawa Kanicz wyia6nil a, i2 rie ma ukierunkowani4 aby nadwy2kg

przeznaczy( na inwestycjg. Budzet nale2y czyta( w caloSci, a ni traktowae pewne iego elementy

wybi6rczo. Wskazal na kwotg Srodk6w ptzeznaczonych na realizacjg inwestycji.

Radry - Pan Pioh Kamirlski zwr6cil uwagg, i2 radni powinni wiedziec iakimi Srodkarni Gmina

dysponuje i na jaki cel s4 wykorzyst).wane. Wedlug niego wszelkie zniany powinny byd szczeg6lowe

przedstawione na sesii.

Skarbnik Gminy - Pani Zdzislawa Kanicz podkreSlila, i2 od styczniabr. nie ulegla zmianie wysokoSd

dochod6w i rozchod6w. Kwoty pozostaj4 na niezmierurym poziomie. WyjaSnila kwestig zwi4zan4 z

uwzglednianiem i dysponowaniem nadwyZk4 wolnych 5rodk6w

Radny - Pan Piotr Kamirlski wskazal, iit widzi rozbieLnosci w zakresie wolnych 6rodk6w w uchwale z

2 nrarca br. w stosunku do dzisiejszei uchwaly . Nastgpnie zasygnalizowal zmiany dokonywane w

dniu dzisiejszym w budZecie Gminy.

Na tym dyskusjg zakoriczono.

Przewodnicz4ry Rady zamkn4l dyskusjg. Po odczltaniu proiektu uchwaly przez

Wiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 13 Radnyc[
glosami:
-73 -,,a",
-0 - ,,przeciw"
- 0 -,,wshzymui4cych si9"
podjgla uchwalg Nt llllS w sprawie zmian w bud2ecie Gminy Rybno na 2Ol8 rok

Uchwala stanowi zalqcznik do protokoha.

3l przyjgcia programu opieki nad zwierzetami bezdomn]rmi oraz zapobiesania bezdomno6ci

zwierz?t na terenie Gminy Rvbno w 2018 roku

Przewodnicz4cy Rady- Pan Andrzej Kornacki zwr6cil sig do Radnego Pana Piob Kamiiskiego o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaty.

Radny - Pan Piotr Kamiriski poinformowaf i2 projekt uchwai;r w sprawie przyigcia progratru opieki

nad zwierzgtanri bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomno5ci zwierz4t na Grenie Gminy Rybno w

2018 roku w zostal pozytywnie zaopiniowany.

Przewodnicz4ry Rady - Pan Andrzej Kornacki otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaty.

Glos zabrali:



Radny - Pan Pioh Gurgielewicz zwr6cil sig do Skarbnik Gminy o podanie kwoty 6rodk6w

przeznaczonych na realizacjg programu opieki nad zwierugtami za 2017 rok.

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wggrzynowski wskazal, i2 dane, o kt6re wnosi radny - Pan Piotr

Gurgilewicz wymagajq sprawdzenia. W wolnych wnioskach udzieli na pytanie.

Radny - Pan Piotr Kamifiski zwr6cil uwagg, i2 na postawione pytania nale2y udzielaC odpowiedzi,

nie za6 odsylaC do wolnych wniosk6w.

Na tyrn dyskusjg zakoriczono.

Przewodnicz4cy Rady zamkn4l dyskusjg. Po odczytaniu projektu uchwaly przez

Wiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy eklad Rady 15 Radnych w obecnodci 13 Radnycll
glosami:
-73 - -2a",
-O - ,,przeciw"
- 0 -,,wstrzymuiacych sig"
podigla uchwalg Nr Iy'8/f8 w sprawie przyjgcia programu opieki nad zwierzgtami bezdomnymi

oraz zapobiegania bezdomno5ci zwierzlt na terenie Gminy Rybno w 2018 roku.

Uchwala stanowi zal4cznil do protokohr.

4l zniesienia statusu pomnika przlrrody,

Przewodnicz4cy Rady- Pan Andrzej Kornacki zwr6cil sig do Radnego Pana Pioba Kami6skiego o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Pan Piotr Kamfulski poinformowal, i2 projekt uchwaly w sprawie zniesienia statusu pomnika

przyrody, zostal pozy tywnie zaopiniowany.

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzei Kornacki otworzyl dyskusjg nad prolektem uchwaly.

Pytafi nie wniesiono.

Przewodnicz4cy Rady zamknEl dyskusjg. Po odczytaniu proiektu uchwaly przez

Wiceprzewodniczqcego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 13 Radnych,
glosami:
-13 - ,,2a",
-O - ,,przeciw"
- 0 -,,wshzymujlcych si9"
podigla uchwalg Nr ly'9fl8 w sprawie zniesienia statusu pomnika przyrody.



Uchwala stanowi zal4cznil do protokolu.

5l zniesienia statusu pomnika przwodv,

Przewodnicz4ry Rady- Pan Andrzej Kornacki zwr6cil sig do Radnego Pana Piotra Kamirlskiego o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Pan Piotr Kamirlski poinformowal, i2 projekt uchwaly w sprawie zniesienia statusu pomnika

przy rody, zostal pozy$'wnie zaopiniowany.

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaly.

Pytari nie wniesiono.

Przewodnicz4cy Rady zamkn4l dyskusjg. Po odczytaniu projektu uchwaly pru,ez

Wiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 13 Radnycll
glosarni:
- 73 - ,,2a",
-O - ,,przeciw"
- 0 -,,wstrzymui4cych sig"
podjgla uchwalg Nr I10fl8 w sprawie zniesienia statusu pomnika przyrody.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

6l dokonania podzialu Gminy Rybno na okregi wyborcze w wyborach do Radv Gminy Rvbno

Przewodnicz4cy Rady- Pan Andrzej Kornacki zwrlcrd sig do Radnego Pana Piotra Kamiriskiego o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Pan Piob kamiriski poinformowal iZ projekt uchwaly w sprawie dokonania podzialu Gminy

Rybno na okrggi wyborcze w wyborach do Rady Gminy Rybno oraz projekt uchwaf w sprawie

podzialu Gminy Rybno na stale obwody glosowania zostaty pozytywnie zaopiniowane.

Przewodnicz4ry Rady - Pan Andrzel Kornacki otworzyl dyskusjg nad projekten uchwaly.

Glos zabrali:
Radny - Pan Piotr Gurgielewicz zwr6cil uwagg na nieScisloS6 w zapisie w zakresie okrggu m 12 ,

Stary Mlyn powinien zostae uwzglgdniony przy wyliczeniu ulic.

Sekretarz Gminy - Pani folanta Jendrycka w odpowiedzi wskazala, u zapis zostanie uwzglgdniony w

spos6b nastgpuj4cy: Rybno ulice: Kostkowo, Lesna, Praska, Stary Mfyry Zarybi'l.ska; MiejscowoSci:

Grabacz, Gronowo, Kopaniarze, Wery.



Na tym dyskusjg zakoriczono.

PrzewodniczAcy Rady zamkn4l dyskusjg. Po odczytariu projektu uchwaly przez
Wiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 13 Radnycll
glosami:
-73 -,,2a",
- 0 - ,,przeciw"
- 0 -,,wstrzymuilcych sig"
Podjgla uchwalg Nr lrl2Vf8 w sprawie dokonania podzialu Gminy Rybno na okrggi wyborcze w
wyborach do Rady Gminy Rybno.
Uchwala stanowi zal4cznil do protokolu.

n podzialu Gminv Rybno na stale obwody glosowania

Ptz,ewodniczqcy Rady- Pan Andrzej Komacki poinformowal, i przewodriczqcy komisli statych

przedstawil opinig komisji w sprawie niniejszego projektu uchwaly.

Pytarl nie wniesiono.

Przewodnkz4cy Rady zamkn4l dyskusjg. Po odczytaniu projektu uchwaly przez

Wiceprzewodnicz4cego Rady , poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnofci 13 Radnych,
glosami:
-73 -,,a",
-O - ,,przeciw"
- 0 -,,wstrrymui4rych sig"
podjgla uchwalg Nr L/22/18 w spnwie podzialu Gminy Rybno na stale obrvody tlosowania.

Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

8) zmiany uchwaly w sorawie zatwierdzenia planu pracy Komisii Rewizyjnej Radv Gminy Rvbno

na 2018 rok

Przewodnicz4cy Rady- Pan Andrzej Kornacki zwr6cil sig do Radnego Pana Pioha Kamirlskiego o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Pan Piotr Kamirlski poinformowal, 2 projekt uchwaly w sprawie-zmiany uchwaty w sprawie

zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Rybno na 2018 rok zostal zaopiniowany

pozytywnie. Ponadto wskazal, i2 na posiedzeniu komisji zostal zgloszony wniosek formalny w

zmiang proponowanego terminu przeprowadzenia konholi z miesi1ca ,,paidziemik" na miesi4c

,,r aj" . Zwftcrl lwagg, i2 na sesji obecna jest Pani, kt6ra chcialaby zajEt glos, w zwiqzkv z tym

nale2aloby u&ielid glosu przed wolnymi wnioskami.

Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie zgloszonE poprawkg w zakresie zmiany

terminu przeprowadzenia kontroli z miesi4ca ,,paZdziernil" na miesi4c ,,maj".



Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 13 Radnyctr,
glosami:
- 77 - ,,2a",
- 0 - ,,przeciw"
-2 - ,,ttstnymuiEcych sig"
poprawkg przyjgla.

Przewodnicz4cy Rudy zamkn4l dyskusjg. Po odczytaniu projektu uchwaly przez

Wiceprzewodnicz4cego Rady , poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 13 Radnycll
glosami:
- 73 ,,2a"

- 0 ,,pnrciw"
- 0,,wstrzymuj4cych sig"

podlgla uchwalg Nr Lrl2/r8 w sprawie zmiany uchwaly w sprawie zatwierdzenia planu pracy
Komisji Rewizyjnel Rady Gminy Rybno na 2018 rok.
Uchwala stanowi zal4cznik do protokohr.

Po glosowaniu nad projektem uchwary przewodnicz4cy Rady zarzEd.ztr przerwg od godz.72:-!5 do
godz.72:25.

Po przerwie Rada przyst4pita do kolejnego punktu porzEdku obrad.

Radny - Pan Czeslaw Mederski zwr6cil uwagg, i2 na sesji s4 r6wnie2 obecne inne osoby, kt6re mo2e
chciatby zaj4d glos.

Nastgpnie poddal pod glosowanie wnioski radnego pana piotra Kamiriskiego i czeslawa
Mederskiego w sprawie udzielenia glosu przybylym go$ciom.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 13 Radnych,
glosami:
- 12 ,,2a"

- O ,,przeciw"

- 1 ,,wstrzymujqcych sig,,

wnioski przyjgla.

Nastgpnie glos zabrali:
Pani Arura Kruszewska wladcicielka firmy przewozowej, linii autobusowej Rybno-Dzialdowo.
wyjasnit, i2 linia na tym odcinku dziala od 2013 roku i staje sig co raz bardzi$ mniej rentowna. w
zwiEzkrt z koniecznosci4 wprowadzenia oszczgdnoici, planuje sig zniesienie przystaniu w
miejscowosci Gralewo-stacja z uwagi na fakt, i2 nikt nie korzysta z przewozlw. podkesl a, iz
skladala pisno do Urzgdu Gminy Rybno, z pro6b4 o zniesienie przystaniu w migscowosci Grarewo-
stacja. Gmina Rybno poza innymi sqsiednimi gminami, nie wyraz a zgody na zniesienie lokarizacii
przystanku autobusowego. wskazara, i w obecnej chwiri autobu s dojeLd2a i, zabiera jedn4 osobg.

l0



Soltys Solectwa Gralewo-Stacja-Pani Jolanta Kgpczyrlska wskazal, i2 z wlasnych obserwacji i uwag

mieszkaric6w, autobus nie zawsz-e doiehd2a do przystanku. Poinformowaf 2e zgodnie z ustaleniami

zorganizt\e zebranie wiejskie w sprawie korzystania z dowozu przez mieszkaric6w wsi.

Radny - Pan Piotr Kamifuki zwr6cil uwagg, i conz czgficiei daie sig zatwazy( Problemy ftum

przewozowych. Zaapelowal o udzielenie wsparcia finansowego.

softys solectwa Rybno.Pan Henryk wijniewski zwr6cil uwagg, i2 nale2y podj4c wszelkie d.zialania,

aby utrzymad ieszcze istniei4ce Pol4czenia autobusowe.

Radny - Pan Piotr Kamifiski zwr6cit sig do w6jta Pana Tomasz wggrzlmowskiego o ustosunkowarrie

sig do przedstawionego przez Paniq Anng Kruszewsk4 problemu

w6jt Gminy - Pan Tomasz wggrzynowski wyjasnil, i2 udzielal odpowiedzi na wszystkie pisma Pani

Kruszewskiei. sprawa byla r6wnie2 poddana konsultacjom mieszkarlc6w wsi Gralewo-stacia.

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Komacki zwr6cil twagg, i nad takie Problemy powinny byd

poruszane oraz naleZy podeimowai zasadne kompromisy'

Mieszkaniec - Pan Jan Lelirlski zwrocil uwagg, i2 dla dobra rozwoju calei spolecznosci lokalnej bardzo

wa2nE role odgrywa harmonia panui4ca w organach wladzy, ich wzaiemne wspieranie sig i

uzupetnianie. Radny powinien anga2owaC sig w sw oi4 pracg na rzecz wyborc6w'

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki zwr6cil uwagg' i2 radny na swoj4 pozycle w oczach

wyborc6w pracuie plzez cal4 kadencjg'

Mieszkaniec - Pan Marek Paprocki zwr6cil sig do W6ita z Pytaniem ' czy bgdzie kandydowal w

wyborach na kolein4 kadencjg. Czy wynagrodzenie, kt6re otrzymuje jest dla niego wystatczai4ce oraz

czy we1mie lu.dzialw dzisieiszym zebraniu wiejskim'

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wggl4mowski w odpowiedzi wyja6nil' i2 na chwilg obecn4 nie moZe

wypowiadai sig w kwestii ewentualnego kandydowania na kolejn4 kadencjg W zakresie

wynagrodzeniawskazal,izjesttoautonomicznarolarady.Potwierdzilsw6,udzialwzebraniu

wieiskim.
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9) "-i-r stututu s*ooedo*"i In"tJrtr"ii Koltu{v G-i..ui Bibliot"ki prblisrnej * Rvbni";
Przewodnicz4cy Rady- Pan Andrzej Kornacki zwr6c sig do Radnego pana piotra Kamirlskiego o
przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Pan Piotr Kamirlski poinformowar, i2 projekt uchwaly w sprawie zmiany statutu
samorz4dowej Instytucii Kultury Gminnej Biblioteki pubricznej w Rybnie zostal zaophiowany
pozytywnie.

Po czym otworzyl dyskusjg nad projektem uchwafu.

Iltari nie wniesiono.

Przewodnicz4cy Rady zamkn4l dyskusjg. po odczytaniu projektu uchwaty przez
Wiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie.

fi*STt"t 
* ttosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 13 Radnycrr,

- 13 ,,2a"

- 0 ,,ptznciw,,

- 0,,wstrzymuj4rych sig,,

podigla uchwalg Nr I,/2{[8 w sprawie zniany statutu samorzldowej Instytucji KuItury GminnejBiblioteki Publicznej w Rybnie.
Uchwala stanowi zal4cznik do protokotu.

10) ustalenia w}'nagodzenia W6ita Gminv
Przewodnicz4cy Rady- Pan Andrzej Kornacki zwr6cil sig do Radnego pana piotra Kamfuiskiego o
przedstawienie opinii w sprawie pro;.ektu uchwafu.

Radny - Pan Pioh Kamiriski wyrazil podzigkowanie za wprowadzenie do porz.dku obrad sesji Rady
Gminy zlo'0nych przez niego projekt6w. Nastgpnie uzasadnil swoie inicjatywg uchwarodawcz4,
wskazui4c na uwagi 2e byl inicjatorem podwy2szenia wysokoSci diet radnych. Zwr6cil teZ uwag', w
jakiej wysokosci wynagrodzenia oczekiwal po wyborach pan w6it. Nastepnie odczytal opinig prawn4
w zakresie ustalania i zmiany wynagrodzenia w6jta. Dodal r6wnie2, i2 proponowana zmran
wlmagrodzenia zostala dokonana w oparciu o przepisy prawa.
Ponadto wyjasnit, 

', 
na posiedzeniu Komisji Budzetu i Finansow przedmiotowe projekty uchwar

zostaly negatywnie zaopiniowane.

Radny- Pan Czeslaw Medersk i zwr6cir sig do radnego pana Karniiskiego wskazar, i2 inicjatorem
podwy2ek byl radny Pan piotr Kamiriski. z tak4 wopozy.o4 wyszedl ju2 na pierwszym spotkaniu
powyborczym' odni6sl si9 r6wnie2 do stosunlu, jaki radny pana piotr Kamiriski mial do wysokofci
diet radnych oraz podwy2ki diet dla soltys6w.
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Radny - Pan Piotr Kamiriski odnosz4c sig do wypowiedzi radnego Pana Czeslawa Mederskiego

wyja6nil, i rie zaprzrrza,, 2e byl inicjatorem podwy2ek. PodkreSlil i2 nieprawd4 jest, 2e byl

przeciwnikiem podwy2ek dla soltys6w. Konkluduj4c stwierdzil i2 nad przy,lgciem uchwaly

glosowala wigkszo6C radlych nie tyko on sam.

Radny - Pan Czeslaw Mederski komentui4c wypowiedZ radnego Pana Piotr Karniriskiego stwierdzil,

Z bylo zupelnie inaczej. To radny Pan Piotr Kamirlski zrobil wszystko, aby projekt uchwaly na

posie&eniu komisii nie uzyskal wigkszoSci, z uwagi na fakt, i2 uprzednio nie uchwlono podwyiki

diet radnych

Radca prawny-Pan Zbigniew Drzystek wyjafnil kwestie prawne zwi4zane z ksztaltowaniem

wynagrodzenia w6jta. Zwr6cil uwagg, iZ ProPonowana obni2ka wynagrodzenia przy niezmienionym

zakresie obowi4zk6w jest do56 restrykryjna.

Wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan D arirszTara zwr6cil sig do wnioskodawcy projekt6w uchwal o

bardziel szczeg6lowe uzasadnienie projektowanych zmian.

Radny - Pan Sylwester Kasprowicz zwr6cil uwagg, i2 wynagfodzenie obecnego w6ita zostalo

ustalone na takim samym poziomie, co wynagrodzenie poprzednika. Podkreslil, i2 obecny w6jt nie

kradnie i nie pobiera ekwiwalentu za niewykorzystany urlop, dobrze wykonuje swoje obowi4zki i nie

ma podstaw do obniZenia wynagrodzenia.

Radny - Pan Piotr Kamiriski odni6sl sig do uchwaly w sprawie diet dla soltys6w. Potwierdzil, 2e

pierwsza uchwala nie zostala podjgta, poniewa2 zawierala zapisy wedtug niego bardzo restrykcyjne

wobec soltys6w, bior4c pod uwagg fak! 2e soltys nie ma obowi4zku udziahr w sesji. Dalej stwierdzil,

i2 nie zarziucal w6itowi kradzie'y i pobierania ekwiwalentu za niewykolzystany urlop. PodkreSlil, i2

jest tylko wnioskodawc4 projekt6w, zas o tym czy uchwaly zostan4 podjgte decyduie Rada Gminy.

Negatywnie odni6sl sig do faktu, i2 projekty zlo2onych uchwal dopiero teraz zostaly procedowane.

Radny - pan Czeslaw Mederski zwrccaj4c sig do radnego Pana Piotra Kamiriskiego stwierdzil, :

.panie radny na pocz4tku byl kolega tak mily, dop6ki swoich prywahrych spraw Pan nie zalatwil. |ak

ju2 zalatwil Pan swoie splawy zacz4lPan gry1t.Tenz robi Pan sobie kampanie wybrcz4"'

Wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Dariusz Tara zwracaj4c sig do radnego Pana Piotra Kamiriskiego

ponownie poprosil o szczeg6lowe uzasadnienie uchwa\r.
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Radny - Pan Piotr Kaminski wskazal, ii uzasadnil uchwalg w spos6b taki jak uwalal, prz;ywohtj4c

ranking wykorzystanych Srodk6w zewngtrznych oraz przeprowadzonych inwestycji. podkre5lil, i2

biorqc pod uwagg niniejszy rankin& a wigc brak zaanga2owania w pozyskiwanie Srodk6w

zewngtrznych na rczw6i lokalny, dal mu podstawg do wnioskowania o obni2enie wynagrodzenia

w6lta.

Radny - Pan sylwester Kasprowicz podkreslil, iz argumentem przemawiajqrym za glosowaniem nad

uchwal4 jest to, te w 6jt - Pan Tomasz wggrzynowski nie kradnie, nie pobiera ekwiwalentu za

niewykorzystany urlop. Poza tym Pan w6jt wraz z pracownikami urzgdu stara sig o aplikacje

Srodk6w unijnych.

wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Dariusz Tara odnosz4c sig do wypowiedzi radnego - pana piotra

Kaminskiego nie zgodzil sig z jego konkluziq, i2 w gminie nie przeprowadza sig 2adnych inwestygi.
Za3 powolane rankingi w pebri nie odzwierciedlaj4 neczywbtej sytuacji grriny, bowiem wplywa na
to wiele czyrurik6w. Tu powolal sig na ranling zr6wnowa:-2onego rozwojq wskazuj4c pozycjg jakq
zajmuje gmina Rybno. Nastgpnie przedstaw zakres przeprowadzonych inwestycji w 2016 roku.
Podsumowuj4c stwierdzil, i tak zaproponowanego projektu uchwaly nie rno2e poprzeC.

Radny - Pan Pioh Kamirlski odnoszqc sig do wypowiedzi pana Dariusza Tary stwierdzil, i2 mial na
my6li inwesryqe strategiczne dla gminy migdzy innymi wykonanie planowanej kana\zagt czy
wodoci4g6w' Zwr6cil uwagg, 2e nie byr przeciwny budzetowi, nie mnie jednak chcial skonfrontowac
wnioski skladane przez mieszkaitc6w z tym co zawieral projekt bud2etu. odnosz4c sig do
wypowiedzi radnego Pana Czeslawa Mederskiego podkre5lil i2 zabieganie o zniesienie statusu
zabytkowo6ci jego domu, wi4zalo sig z koniecznofci4 wymiany poszycia dachowego. wigc de facto
zmuszony byl wlo2yd wniosek w tej sprawie.

Mieszkaniec - Pan Roman Jaroszewski stwierdz , ie nie mo2na zarzucai w6jtowi, i2 nie wykonuie sig
2adnych inwestycji. Natomiast jego zdanie' s4 jeszcze waZne przedsigwzigcia do wykonania, miedzy
innymi wodoci4gowanie ulicy Lubawskiej.

Radny - Pan Pion Gurgielewicz stwierdzil, i2 powinno dobrze m6wid sig o dokonaniach poprzednich
w6jt6w, jak r6wniez obecnego. Nie mniej jednak w6it i rada powinni skupic si9 nad oczekiwaniami
spoleczeristwa. Dla mieszkaric6w waLne sq neczy niezbgdne do codziennego Zycia. Kwestia
wlmagrodzenia w6ita powinna byd jego zdaniem zagad.ienien rozpatrJrwanym w ramach rocznego
w;'niku dzialahoSci w6jta.
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Radny - Pan Dariusz Tara zwr6cil uwagg, ze przedstawil inwestycje wykonane w 2016 roku. Stacja

meteorologiczna byla budowana na pro5bg rolnik6w. To przedstawiciele izby rolnrcz.el zgodzili sig na

utrzymanie podatku na tym samy poziomig w zanian za co wybudowano stacjg.

Sekretarz Gminy - Pani Jolanta Jednrycka odniosla sig do realizacji wniosk6w inwestycyinych

s4siednich gmin.

Wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Dariusz Tara zwr6cil uwagg, co do terminu wejscia w2ycie

uchwaly. Jego zdaniem zapis powinien obejmowad datg 1 kwietnia.

Radny - Pan waldemar Reszka jego zdaniem wiele zadafi zostalo wykonanych, zas wysokosi

wynagrodzenia w6jta Powinno byd adekwabre do efektywnoSci jego prary' W kwestii budowy boiska

w nrieiscowoSci Tu czki wierzy, i2 skoro w6jt podj4l sig tego zadania to bgdzie wykonane. Nie rozumie

postawy radnego Pana Piotra Kamirlskiego co do pracy i wynagrodzenia w6jta'

Radny - Pan Piotr Kamirlski odni6sl sig do realizacji wykonania kanalizacji s4siedniei gminy. Iego

zdaniem powinno sig wyposa2yC zaklad gospodarki komunalnei w odpowiedni sprzgL co zaowocuie

wzrostem zadari wykonywanych przez zaklad

Mieszkaniec - pan Marek Paprocki konkludui4c zwr6cil uwagg i2 to wyborcy ceni4 praca rady i w6ita

w kolejnych wYborach.

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki zwr6cil uwagg, i2 koleinoSd podejmowanych uchwal

zostala zmieniona z uwagl na skomPlikowany i kontrowersyjn4 materig' jak4 iest wynaglodzenie

w6ita.

Wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Dariusz Tara zwr6ct! twagg' i2 tylko sugerowal zmiang terminu

weiscia w iycie uchwal. Tu inwencia nale2y do projektodawcy'

Radny-PanPiotrKamifukiwni6slwniosekformalnyozmiangterminuwej6ciawZycieuchwal,

terminem od 1 kwietnia 2018 r.

NasQpnie Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie poprawkg zg)oszon4 przez projektodawca

radnegoPanaFiotraKamiiskiegowzakresieterminuwejSciawiycieuchwaty:,,uchwalawchodziw

iycie z dniem 1 kwietnia 2018 r."

Rada Gniny w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 13 Radnych'

glosami:
-12,,2a"
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- O ,,przeciw"

- 1 ,,wstrzyrrujqcych sig',

poprawkg przyjgla.

Po czym po odczytaniu projektu uchwaly przez tNiceprzewodnicz4cego Rady, poddat go pod
glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 13 Radnych,glosami:
- 7 ,,2a"

- 7 ,,przcciw"

- 5 ,,wstrzymujlcych sig',

nie podjgla uchwaly

Prz'ewodniczqcy Rady- Pan Andrzej Kornacki zwr6cil sig do Radnego pana piotra Kanirlskiego o
przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwafu.

Radny - Pan Piotr Kamirlski poinformowal, i2 nie ma zastrzezen co do pracy przewodnicz4cego rady.
Wnosil o zmiang diety solidamie wobec w6ita i radnvch.

Radny - Pan Pioh Kamiriski wni6s, wniosek formarny o zmiang terminu wejscia w 2ycie uchwaf
terminem od 1 kwietnia 201g r.

Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie poprawkg zgloszonqprzez projektodawcg
radnego Pana Pioha Kami.skiego w zakresie terminu wejScia w 2ycie uchwary: ,,uchwa'a wchodzi w
Zycie z dniem 1 kwietnia 201g r.,,

Po czym otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaly.

IJ,tai nie wniesiono.

Przewodnicz4cy Rady zamkn4l dyskusjg. Nastgpnie poddal pod glosowanie z$oszon4 poprawkg
przez radnego pana pioha Kamiiskiego.

Il::frl-t " ttosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 13 Radnyctl
- 13 ,,2a"

- 0 ,,przeciw"

- 0,,wstrzymuj4cych sig,,

poprawkg przyjgla.
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Po czynr po odcz'r'taniu projektu uchwaly przez Wlceprzewodniczqcego Rady, poddal go pod

glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 13 Radnych,
glosami:
- 7 ,,2a"

- 3 ,,prz.eciw"

- 9 ,,wstrzymujqcych sig"

nie podjgla uchwaly

12) ustalenia wysoko6ci dietJl WicePrzewodnicz+cego Rady Gminv Rybno

Przewodnicz4cy Rady po odczytaniu projektu uchwaty otworzyl dyskusjq .

Pytarl nie wniesiono.

przewodnicz4cy Rady zamkn4l dyskusjg. Nastgpnie poddal pod glosowanie zgloszon4 poprawkg

przez radnego Pana Piotra Kamirlskiego.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 13 Radnych,

glosami:
- 73 ,,2a"

- O ,,przeciw"

- 0,,wstrzymuj4cYch si9"

poprawkg prryigla.

Po czym po odczytaniu Proiektu uchwaly przez 'Niceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod

glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 13 Radnycll

glosami:
- 7 ,,2a"

- 6 ,,pnneiw"

- 6 ,,wstrzymujqcYch sig"

nie podigla uchwalY

131 ustalenia diet dla radnYch

Przewodnicz4ry Rady po odczytaniu proiektu uchwaly otworzyl dyskusig

Pytai nie wniesiono.

przewodnicz4cy Rady zamkn4l dyskusjg. Nastgpnie poddal pod glosowanie zgJoszon4 poprawkg

przez radnego Pana Piotra Kamifiskiego
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Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 13 Radnycll
glosami:
- 13 ,,2a"

- 0 ,,przeciw"

- 0 ,,wstrzymuj qrych sig,,

poprawkg prryigla.

Po czym po odczytaniu projektu uchwaly przez Wiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod
glosowanie.

Rada Grniny w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 13 Radnyclr,glosami:
- 2 ,,2a"

- 7 ,,przeciw"

- 4 ,,wshzSrmui4cych si9"

nie podjgla uchwaly

Po glosowaniu Przewodnicz4ry Ra dy zarzEdzr! przerwg od godz. 14:.25 do godz.14:lS
W czasie przerwy obrady opudcil radny - pan Marian Granica. Stan Rady 12 radnych
Po przerwie Rada przyst4pila do realizacji kolejnego punktu porz4dku obrad.

Przewodnicz4cy Rady- Pan Andrzej Kornacki zwr6cil sig do Radnego pana piotra Kamirlskiego o
przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Pan Piotr Kamiriski poinformowar, iz projekt uchwaly w sprawie podwy2szenia kapitalu
zakladowego dla Zakladu Gospodarki Komunarnej sp. z o.o. w Rybnie zostal zaopiniowany
pozytywnie.

Po czym otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaly.

Pytafi nie wniesiono.

Przewodnicz4cy Rady zamkn4l dyskusjg. po odczytaniu projektu uchwaly przez
Wiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie.

li::ff*t 
* tlosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 12 Radnych,

- 12 ,.2a"

- 0 ,,przeciw"

- 0,,wstrzymui4cych sig,,

podigla uchwalg Nr I'l2!y'rs w sprawie wy'a2enia zgody na podwy2szenie kapitaru zakradowegodla Zakladu Gospodarki Komunalnej sp. z o.o. w Ryinie.
Uchwala stanowi zal4cznik do protokofu.
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Ad. S.Wolne wnioski i zapytania.

Glos zabrali:

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wggrzlmowski udzielil odpowiedzi na pytanie radnego Pana Piotra

Gurgielewicza w sprawie koszt6w utrzymania bezdomnych zwierz4t. Wskazal r6wnie2, i2

sprawozdanie w tej materii zostalo iu2 radzie przedstawione na sesji w miesi4cu styczniu.

Radny - Pan Piotr Kamiriski poprosil o monta2 kosza na Smieci przy wej5ciu do budynku Sali OSP.

Zwr6cil sig o pisemne sprawozdanie z dzialalno5ci Gminnej Biblioteki Publicznej za 2017 rok.

Nastgpnie odczytal pismo mieszkafca wsi Rumian, skierowane do radnego Pana Tornasza Bieleckiego

oraz odpowiedL na pismo radnego Pana Tomasza Bieleckiego. Zwr6cil uwagg, ic iest

dyskryminowany w zakresie moZliwo6ci pozyskiwania dokument6w z urzgdu.

Radny - Pan Tomasz Bielecki odnoszqc sig do glosowania nad projektami w sprawie wynagrodzenia

w6ita otaz diet radnych wyja6nil i2 glosowal przeciw poniewa2, wczeiniej nie ustalal wynagrodzeli.

Zwr6crl uwagg, Le stacja meteorologiczna ma slu2yd pomoc4 wszystkim rolnikom. Wiasnif iZ raport

Srodowiskowy, kt6ry zostal mu udostepniony iest dokumentem dostgPnym dla ka2dego.

Radny - Pan Piotr Kamirlski zwr6cil uwagg, 2e nie chodzi tu o raPort Srodowiskowy, tylko o kartg

informatyczn4 przedsigwzigcia, kt6r4 radny Pan Tomasz Bielecki pokazal na zebraniu wielskirn w

Rumianie. Bynajmniej nie podlega ona publicznej prezentacii.

Soltys Solectwa Rybno-Pan Henryk Wi.Sniewski odnosz4c sig do proSby, kt6r4 kierowal na

posiedzeniu komisji w sprawie o6wietlenia i przycigcia drzew, ponowil prosbg. Ponadto

poinformowal o zebraniu wieiskim, ktore odbedzie sig27 marcabr, o godz. "18.

Soltys Solect$/a Gralewo-stacja-Pani Jolanta Kgpczyriska zapytala czy udostgpniony iei zostanie

projekt budowy chodnika w miejscowodci Gralewo-Stacia?

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki zwr6crl uwage na konieczno6C naprawy drogi

woiew6dzkiej ru 538 na odcinku Dgbien - Hartowiec. Zwr6cil sig o PoPrawg hzPiecz€fstwa na luku

drogi przy posesji Pafstwa Bielskich w niejscowo6ci Hartowiec.

Radny - Pan Piotr Kamirlski godzil sig z !wa84 radnego Pana Andrzeja Kornackiego co do stanu

bezpieczerlstwa na wskazanym odcinlu drogi w mieiscowoSci Hartowiec.
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sekretarz Gminy - Pani Jolanta Jendrycka stwierdzila, ri wszyscy mieszkaricy, nie zale2nie od

zajmowanej pozycji traktowani s4 jednakowo. w kwestii oswietlenia ulicznego, zlecony zostanie

przegl4d.

w6jt Gminy - Pan Tomasz wggrzynowski podkreslil iz iego prior'.tetem byla rrigdzy irurymi droga
wojew6dzka nr 538. To dzigki przychyrnoSci w6jt6w s4siednich gmin uda sig zrealizowac program
naprawczy teize drogi. w zakresie drogi w mieiscowosci Hartowiec wskazal, i ponowi pismo do
Zarz4d't Dt6g Wojew6dzkich o przeanalizowanie bezpieczeristwa na wskazanJrm odcinku. Wyjadnil
r6wnieZ kwestig zwi4zan4 z budow4 chodnika w miejscowo5ci Gralewo_Stacja.

Radny - Pan Pioh Kamiiski zwr6cil uwagg, czy nie lepiej byloby wstrzynac sig z budow4 ronda i
zastanowic sig nad piln4 popraw4 stanu tei drogi . Zapyrar w kwestii finansowania scieiki preszo-

rowerowej, dlaczego nasza gmina ponosi koszty w 100% a inne w 30%?

Radny - Pan waldemar Reszka odnosz4c sig do wypowiedzi radnego pana piotra Kamiiskiego
podkreslil, iz w miejscowosci ruczki r6wnie2 jest niebezpiecznie i jego zdaniem dra poprawy
bezpieczefu twa rondo jest niezbgdne.

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wggrzynowski zwr6cil uwagg, i2 inwestycjg zwi4zan4z drog4 nr 53g
prowadzi Zarzqd Dr6g Wojew6dzkich. Do tego nale2y sig przygotowad nie tylko pod wzglgdem
formalnym. w tym przypadku trzeba podi4d wszelkie dzialania aby poprawid stan tej drogi. Zwr6cil
tez uwagg na brak solidaryzmu ze strony gminy w zakresie budowy drogi powiatowej, czy na nietakt
w postaci wzigcia odszkodowania za remize w Hartowcu.

Wiceprzewodnicz4ry Rady - pan Dariusz Tara zwr6cil uwagg, ize to Zavyd Dr6g Wojew6dzkich
prowadzi inwestycjg i gmina nie mo2e narzucat mu swoich uwag.

Radny - Pan Piotr Kamirlski zwr6cil jeszcze raz na konieczno5C pilnej naprawy drogi.

Radny - Pan Czeslaw Mederski odnosz4c sig do wypowiedzi radnego pana piotra Kamirlskiego, me
zgodzil sig z twierdzeniem, 2e powinny5my wykonaC kie2kg z wlasnych piengdzy, skoro mozna
pozyskaC Srodki.

Radny - Pan Piotr Kamiriski wyjafnil spos6b wykonywania inwestycji przez s4siednie gn'ny.
stwierdztl, i zwracal tylko uwagg na to, czy nie mo2na dolo2yc z wlasnych 5rodk6w, aby wykonad t9
inwestycje lepiej.



Na tym dyskusjg zakoriczono.

Ad.9.Zamkniecie obrad,

O godz.15:15 Przewodnicz4cy Rady Pan Andrzej Kornacki - wobec wyczerpania dziennego porz4dku

obrad - zarnkn4l obrady L sesii zwyczajnej Rady Gminy Rybno.

Na tym protok6l zakoficzono. -.-
fftil['#U*M.hh*av

Protokplqrgelei "'7 "" ''-,'
'NYi)tuH lsdr-ter-ii,ritrki

,ngr Eua &1,locztiska 
..,r...

Do ninieiszegip protokolu zal4cznik formalny stanowi nagranfi zawieraj4ce obraz i diwigk.
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